

#沙田凱悅 X 愛陶樂 香荔花語下午茶

新鮮荔枝

荔枝芝士蛋糕

荔枝番石榴奶凍

荔枝牛奶朱古力

開心果荔枝慕絲

荔枝杏仁蛋糕

荔枝玫瑰芒果蛋糕

黑松露蝦多士

煙三文魚醬三文治 · 三文魚籽

叉燒酥

荔枝及原味鬆餅

牛油忌廉 · 草莓醬

咖啡或茶

荔枝特飲

粉紅

伏特加 · 荔枝酒 · 紅莓 · 檸檬汁

仲夏

荔枝 · 草莓 · 西柚汁

Garnished in style with organic edible flowers from aquaponics farm.

客人可以全天然有機食用花裝飾獨一無二的下午茶美點。

Tag us on Facebook or Instagram with #HyattShaTin

在 Facebook 或 Instagram 上載含#沙田凱悅的照片

LYCHEE X FLORAL AFTERNOON TEA SET BY #HYATTSHATIN & LOVERAMICS

Fresh lychees

Lychee cheesecake

Guava panna cotta, lychee jelly

Milk chocolate, lychee fondant

Lychee mousse, pistachio cream

Roasted almond lychee cake

Lychee rose mango cake

Crispy-fried shrimp toast, black truffle

Smoked salmon rillettes, salmon roe sandwich

Baked barbecued pork pastry

Lychee scone, plain scone

clotted cream, strawberry jam

Coffee or tea

LYCHEE DRINKS

Pink

\$82

Vodka, lychee liqueur, red current, lemon juice

Summer

\$65

Lychee, strawberry, grapefruit juice

LOVERAMICS

Loveramics is an internationally recognised ceramics brand, synonymous with quality and craftsmanship. At Loveramics, we are breaking the proverbial mould on pottery. Shattering Stereotypes on classical and formal approaches, through stylish contemporary designs where our passion is evident in every piece.

Loveramics 是國際知名陶瓷品牌 · 高品質與手工藝的代名詞 · 顛覆傳統與常規 · 通過不拘一格的當代設計 · Loveramics 的每一件產品 · 都飽含了對陶瓷工藝的不懈追求。

如對任何食物或飲料過敏 · 請於點菜時告知服務員

If you have any food or drink allergies or intolerances, please speak to a member of our associate before placing your order

以上價格均以港幣計算並須附加 10% 服務費

All prices are in Hong Kong Dollars and subject to 10% service charge